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MAGLEGÅRDSSKOLEN 
Gentofte Kommunes skolevæsen 

  

Referat fra skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 28. april 2015 

Tilstede: Jan Møller, Annette Holst Vinther, Claus Andreasen, Claus Lønborg, Julie Guldbæk, Ninna 
Borremose, , Niels Munch-Andersen, Christian Bamberg og Kenneth Knigge 
Afbud fra: Marianne Victor, Mads Stenfatt, Alfred Raabyemagle, Trine da Silva Weng, Gunver Moll 
Biering, Ditte Rohde. 
 

Dagsorden 

 
1. Godkendelse af dagsorden: 

Godkendt. 

 

2. Godkendelse af referat: 

Godkendt, men der ønskes påført hvem der er til stede. 

 

3. Elevrådet: 

Elevrådet ønsker en egen konto. De opfordres til at lave et budget og søge om penge. Der skal 

laves regler for brug af pengene. 

Der klages over at der er lærere der ikke møder til tiden. Elevrådet bedes undersøge om det er et 

generelt problem og vende tilbage. Det pålægges ledelsen at indskærpe at alle, både lærere og 

elever møder til tiden. 

 

4. Budget 2015(relevant materiale fremsendes af ledelsen): 

- herunder møder med forvaltningen om driftsbudget 2015: 

Claus Lønborg orienterede om mødet på forvaltningen. Det pointeres at det ikke er forvaltninger 

der pålægger fyringer, men forventer at vi overholder budgettet. En evt. gældssanering er endnu 

ikke aftalt. 

- Orientering om gældssanerings- dialog: 

Jan tilføjede at han havde tillid til at ledelsen og bestyrelsen kan bremse det tidligere merforbrug. 

Annette ønskede at en evt. tilbagebetaling af gæld, skal foregå over en rimelig periode, således at 

det ikke påvirker skolen markant. Dette er allerede fremført under mødet med forvaltningen . 

Herefter var der en længere snak om hvad kommende besparelser. Hvor er det der spares og hvad 

betyder det for skolens drift. 

Der ønskes udfærdiget et forældrebrev om besparelsen og hvad den betyder. 

- ressource anvendelse/fordeling 2015/2016: 

Der var spørgsmål til tallene under Budget 2015 øvrig drift. Det er budget 2014 i højre kolonne. 

Grunden til de lidt skæve tal, er at budgettet i 2014 er elevtalsafhængigt. 

Der var desuden en række spørgsmål fra Annnette Vinther, disse blev besvaret af Niels Munch- 

Andersen. 

 



 

5. Status fra Principudvalg 

- herunder drøftelse af fremsendte indlæg.. 

Princippet for skole/hjemsamarbejdet blev godkendt med få ændringer. 

Derefter en generel snak om principper. 

Der igangsættes arbejde med: 

Principper for trivsel. Julie Guldbæk er tovholder. 

Principper for arrangementer i skoletiden. Annette Vinther og Claus Lønborg er tovholdere. 

 

6. Cyklus for bestyrelsesmøder – måneds- og årshjul 

Kan fremsendte årshjul godkendes(diskuteres og besluttes) 

Årshjulet godkendt. Ledelsen tjekker årshjulet og tilfører mangler og rettelser. 

 

7. KPIér 

- kan fremsendte forslag imødekommes og implementeres 

Med evt. ny struktur for fremtidig regnskabsføring kan der fremover skaffes nøgletal hver måned. 

 

8. Beskeder fra udvalg 

-forældreforeningen, herunder Magledag. 

Intet nyt. 

-trafikudvalg, herunder trafiksituationen og skolepatrulje 

Julie orienterede om at:  

Trafikudvalget havde møde i sidste uge. Området hvor der snakkes trafikpolitik omkring udvides nu 

til området fra Maglemosevej og til forbi Gersonshallen. Der er fællesmøde for alle interessenter 

den 18.maj. 

Lokalt omkring skolen arbejder der med en trafikkampagne omkring parkeringsforhold og trafikken 

omkring aflevering af elever om morgenen. 

Julie har haft et valghold som har arbejdet med plakater og film til kampagnen. 

Omkring skolepatruljen ønskes der et brush up af området. 

 

9. Beskeder fra ledelsen 

Niels Munch-Andersen fortalte at Fritidscentrene efter sommerferien kommer under skolerne. 

Og at bevægelse skal have en anden struktur efter ferien. Bør faciliteres i undervisningen. 

 

10. Beskeder fra formanden 

- Advisory board 

Jan Møller orienterede om evt. kommende ledelsesstruktur. 

- Kommunalbestyrelsen 

Jan har været inviteret til at tale for kommunalbestyrelsen om hans opfattelse af 

borgerinddragelse. Og fremførte der at det giver god mening at inddrage  borgerne som 

medspillere. 

 

11. Fadderordningen 

Annette fremlagde intensionen med fadderordningen. Claus Lønborg ønskede et udspil, for at have 

et bedre grundlag at tage stilling til. 

 



 

12. Forældretilslutning 

Niels fortalte at det desværre ikke havde været godt nok med informationen til forældrene. Dette 

betød at der ikke var deltagelse nok fra forældrene. 

SKB ønskede en evaluering og overblik for den afholdte dag - dette til brug for en fremtidig 

vurdering af lignende dage. Endvidere var der forskelle i holdninger til hvorvidt en pædagogisk dag 

skal ligge på en undervisningsdag eller en dag hvor medarbejderne har arbejde, men der ikke er 

undervisning. 

 

13. Evt. 

Punkter til næste møde: 

Sundhed 

Fadderordning 

Beretning 

 

 

Mødet slut klokken 20.30 

 

 

Referent 

Kenneth Knigge 

Konst. Viceskoleleder 


